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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 12.09.2007 

  
Počet poslancov obecného zastupiteľstva: 9 
Prítomní: 8 
Ospravedlnený: František Ambra 
Ďalší prítomní: 
Starosta obce:        Mgr. Švaral Peter  
Hlavný kontrolór:  Darina Dávidová 
Pracovníci OcÚ a občania podľa prezenčnej listiny. 
 
Program : 

1. Otvorenie, schválenie programu, návrhovej, komisie a overovateľov zápisnice. 
2. Správa o rokovaní OR 
3. Správa o rokovaní komisií OZ 
4. Správa o výsledkoch hospodárení s finančnými prostriedkami obce za I. polrok 2007 
5. Prerokovanie žiadostí o odpredaj priestorov v zdravotnom stredisku 
6. Rôzne  
7. Interpelácia poslancov 
8. Diskusia 
9. Záver 

 
K bodu programu č. 1 
 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. Peter Švaral. 
Po privítaní poslancov a ostatných prítomných občanov ospravedlnil neprítomného poslanca p. Františka Ambru 
a oboznámil prítomných s programom riadneho OZ. Ako zapisovateľka bola určená: Alena  Karšayová, 
overovatelia: Ing. Ľudmila Radičová, p. Alica Buchbauerová. Starosta predložil návrh na zloženie návrhovej 
komisie v zložení: Mgr. Amália Benkovičová, Ing. Bohuslav Katrenčík, p. Ján Diviak. 
Predložené návrhy boli jednohlasne schválené. – uznesenie č. 63/2007 
 
K bodu programu č.2 
 
Obecná rada sa na svojom zasadnutí konanom 11.09.2007 , za účasti väčšiny poslancov a člena finančnej 
komisie p. Stanislava Hudeca, zaoberala bodmi programu OZ, ktoré boli predmetom rokovania v bode 6.Rôzne. 
OZ vzalo na vedomie správu o rokovaní OR – uznesenie č. 64/2007 
 
K bodu programu č.3 
 
Starosta obce informoval, že stavebná komisia sa na svojich stretnutiach zaoberala:  
-žiadosťami o odpredaj obecných pozemkov  
-štúdiou riešenia zásahov do cestných komunikácií ( jedná sa o  spomaľovacie ostrovčeky pri vstupe do obce od 
Kuchyne, od Malaciek a na križovatke ulíc Hlavná a Záhrady), ktorých realizácia by sa mala uskutočniť tento, 
alebo budúci rok. 
Kultúrna komisia sa stretla 11.09.2007. Jej členovia sa zaoberali hodnotením letných aktivít a tiež plánmi činnosti 
na budúci rok. 
OZ vzalo na vedomie správu o činnosti komisií OZ – uznesenie č. 65/2007 
 
K bodu programu č.4 
 
Starosta obce vyzval ekonómku p. Drahošovú, aby predniesla správu o hospodárení s finančnými prostriedkami 
obce za I. polrok 2007. 
p. Drahošová predniesla správu o hospodárení a zároveň aj hodnotiacu správu nezávislého audítora. Obe správy 
sú ako príloha k zápisnici. 
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OZ správu o hospodárení jednohlasne schválilo – uznesenie č. 66/2007 
 
K bodu programu č.5 
 
Starosta obce informoval prítomných o žiadostiach o odpredaj priestorov v ZS, ktoré boli prednesené na 
májovom OZ. Keďže o odkúpenie priestorov majú záujem všetci lekári a lekáreň, OZ konané v máji rozhodlo 
informovať všetkých občanov formou ankety a na základe ohlasov sa touto otázkou zaoberať až na 
septembrovom OZ. Ďalej starosta stručne informoval, že objekt má 4 ambulancie, 4 byty, plus lekáreň. Dva byty 
sú v prenájme. 
Ročný výnos:                          274.350,-Sk za ZS ako celok 
Ročný odpis:                           717.800,-Sk 
Príjem prenájom za 04,05,06: 653.000,-Sk 
Výdavky:04,05,06:                  664.000,-Sk 
25.04.2007 bol vypracovaný znalecký posudok, podľa ktorého hodnota ZS činí čiastku  
cca:16,3 mil. Sk. Z hľadiska starostu je takýto prenájom pre obec nevýhodný a navrhuje vyhovieť žiadostiam 
a objekt ZS odpredať za podmienok, ktoré stanoví obec. 
1. V zmluve budú zakotvené podmienky:  
 - zachovať priestor ambulancie (lekári môžu objekt predať zasa iba lekárovi) 
 - zamedziť ďalšiemu predaju bez vedomia obce 
 - objekt predať ako celok 
2. Zvýšiť nájomné čo znamená, že ročné nájomné by sa zvýšilo 3,5 násobne: 
  a) lekári zaplatia vyššie nájomné a obec zabezpečí technickú stránku 
  b) riziko, že po zvýšení si lekári budú hľadať nové priestory a ambulancie ostanú prázdne 
Výsledok ankety, ktorá bola uverejnená v obecných novinách č.2 je nasledovný: 
58 odpovedí, z toho  38 zvýšiť nájom, 18 odpredať a 2 odpovede boli neplatné, čo značí , že vzhľadom na počet 
občanov nie je táto vzorka záväzná. 
Starosta obce doporučuje pripraviť zmluvy o predaji s tým, že v čase prípravy môžu občania v prípade nesúhlasu 
reagovať petíciou a. i. 
MUDr. Vrablicová v diskusii na danú tému uviedla, že po ukončení činnosti podľa nájomnej  zmluvy, musí 
priestory opustiť do 3 mesiacov. Z dôvodu, že budova potrebuje nemalé finančné prostriedky, ktoré obec nemá, 
na údržbu a ona nemôže dávať náklady do odpisov, nemá záujem investovať do obecného majetku a v prípade 
zvýšenia nájomného by zvažovala odchod do iných priestorov.  Je ochotná platiť vyššie nájomné za podmienky, 
že bude môcť v týchto priestoroch bývať doživotne. Nemá záujem odpredať ambulanciu nikomu inému zasa iba 
lekárovi za podmienok presne stanovených určitému človeku, ktorého odsúhlasí obec. 
MUDr. Raffaj  uviedol, že prišiel do obce za určitých podmienok, ktoré by sa v tomto prípade dosť výrazne zmenili 
a tiež nie je ochotný investovať do obecného majetku. 
p. Blaško sa opýtal, či bude možné odpredať  ambulanciu a byt jednotlivo. Starosta odpovedal, že ambulancia 
a byt tvoria jeden celok a lekár, ktorého bude majetkom ho môže  prenajímať ďalšej osobe.  
p. Pešl sa opýtal, prečo sa OZ začalo zaoberať odpredajom ZS. Starosta odpovedal, že sa tak stalo na základe 
žiadostí MUDr. Raffaja a p. Pullmana, ku ktorým sa pridali aj ostatní lekári. 
Ing. Katrenčík skonštatoval, že objekt ZS je v zlom technickom stave a potrebuje väčšiu opravu o čom svedčia 
i fotografie, ktoré si všetci  prítomní mohli prezrieť. 
Poznamenal, že objekt ZS poslúžil účelu pre aký bol vybudovaný, je zabehnutý, ale zmenili sa podmienky, 
odkedy začalo svoju činnosť. Navrhuje rokovať s nájomníkmi o možnom odpredaji, je ale otázne či budú 
nájomníci s danými podmienkami súhlasiť. 
P. Pulman za lekáreň Zdravie povedal, že interiér lekárne zrekonštruoval z vlastných prostriedkov a chcel by v 
úpravách ešte pokračovať, ale  ... Starosta obce navrhuje vzhľadom nato, že máme v obci veľa podnikateľov 
a medzi nich patria i lekári, nerobiť rozdiely tým, že jedného obec zvýhodní a druhého nie, pripraviť podmienky 
predaja, ku ktorým sa kupujúci vyjadria. 
Návrh uznesenia a podmienky na zmluvný prevod OZ schválilo počtom hlasov 7,  zdržal sa  1 (MUDr. Vrablicová) 

- Uznesenie č. 67/2007 
 
K bodu programu č.6 
 
V tomto bode programu starosta predložil poslancom na schválenie  nasledovné žiadosti: 
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Firma AUTO - AZ, ktorá bude vykonávať búracie práce vo firme HOLCIM, požiadala OÚ o prenájom pozemku 
v areáli technických služieb za účelom vytvorenia stanoviska. Prenájom bude poskytnutý na základe zmluvy 
o poskytnutí pozemku v priestoroch TS v súlade s platnými zásadami o hospodárení s majetkom obce v celkovej 
výmere 11 295m2   za  60,-Sk/ m2 , ročný prenájom 677 000,-Sk, od 01.10.2007. 
OZ uznesením č.  súhlasí s uzatvorením uvedenej zmluvy – uznesenie č. 68/2007 
Ďalšia žiadosť bola podaná p. Slávikom- spoločnosť Rolick, s.r.o., ktorý má tiež záujem o prenájom pozemku TS 
za účelom drevospracujúcej činnosti. Prenájom bude poskytnutý v zmysle platných zásad a ide sa o pozemok 
o výmere 500 m2   s ročným  prenájom 30 000,- Sk. 
OZ súhlasí o s uzatvorením zmluvy. – uznesenie č. 69/2007 
Bola podaná žiadosť o umiestnenie stánku na autobusovom nástupišti pre predaj sekulskej keramiky. Cena 
prenájmu je 100,-Sk/m2 . 

OZ schválilo umiestnenie stánku s počtom hlasov 7, zdržal sa 1 (p. Báchor.) – uznesenie č. 70/2007 
P. Peter Tóth žiadal o odkúpenie obecného pozemku pri svojom dome na Senickej ulici oproti bývalej Avane. Ide 
o parcelu č. 284/5 o výmere 271 m2 , za cenu 510,30,-Sk/m2 , celková suma- 138.000,- Sk. 
OZ súhlasí s odpredajom. – uznesenie č. 71/2007 
Žiadosť o odkúpenie pozemku za Slovenskou sporiteľňou parc. č. 3042/25, ktorá patrila p. Ondrovičovi, podala p. 
Anna Dideková. Na pozemku má záujem vybudovať obchod.  
Určená cena 661,50 Sk/m2 . 

OZ súhlasí s odpredajom. – uznesenie č. 72/2007 
 
Starosta obce  podal správu o krokoch, ktoré boli podniknuté v súvislosti s výpoveďou nájomnej zmluvy 
spoločnosti Termobyt R. Na základe uznesenia  OZ z 30.05.2007 mu bola uložená úloha, vyčísliť náklady pri 
vypovedaní nájomnej zmluvy a 27.06.2007 bol poverený úpravou zmlúv, ktoré nie sú v súlade so zásadami 
o nakladaní s majetkom obce. 
Dňa 28.06.2007 starosta obce požiadal spoločníka o vyčíslenie nárokov pri odkúpení jej podielu v súvislosti 
s výpoveďou zmluvy, ktorá plynie od 01.07.07 do 31.12.07. V súvislosti s výpoveďou požiadal spoločníka 
písomne predložiť: pohľadávky spoločnosti voči obci a vyrovnávacieho podielu pre prípad zániku spoločnosti. 
Dňa 21.08.07 predložila spoločnosť: hodnotu kotolne, žiadosť o vyrovnanie podielu v súvislosti s podmienkami 
spoločenskej zmluvy, evidenciu majetku, výpis opráv. 
 
Na Valnom zhromaždení bola prehodnotená strata spoločnosti :1.700.606,-Sk, ktorá bola znížená o 776.419,- Sk 
presunutím medzi záväzky (AFK) a po úprave  predstavuje cenu 418.000,-Sk. 
Valné zhromaždenie prijalo nasledovné uznesenia: 
- Valné zhromaždenie berie na vedomie informáciu konateľa o opatreniach vykonaných na zníženie straty za 

rok 2006. 
- Valné zhromaždenie ukladá konateľovi spoločnosti do 20.08.2007 písomne predložiť obom spoločníkom 

vyčíslenie vyrovnávacieho podielu pre prípad zániku spoločnosti, a podmienok prevodu spoločenského 
podielu pani Janky Hollej na druhého spoločníka. 

- Valné zhromaždenie ukladá konateľovi spoločnosti písomne predložiť vyčíslenie pohľadávok a záväzkov, 
ktoré bude mať spoločnosť ako nájomca voči Obci spoločník ako prenajímateľovi v súvislosti s ukončením 
nájomnej zmluvy zo dňa 30.07.1998, a to v zmysle príslušných ustanovení predmetnej zmluvy. 

- Valné zhromaždenie ukladá konateľovi spoločnosti povinnosť vyžiadať si vopred písomný súhlas oboch 
spoločníkov pred podpísaním zmlúv, objednávok prípadne pred uskutočnením iných právnych úkonov, ktoré  
zaväzujú spoločnosť nad hodnotu 5.000,-Sk (slovom päťtisíc korún slovenských)  

Starosta oboznámil prítomných so skutočnosťou, že zápisnicu z rokovania mimoriadneho valného zhromaždenia 
vrátila pani Hollá nepodpísanú dňa 12.09.2007 s tým, že žiadala doplniť, že Valné zhromaždenie berie na 
vedomie vzdanie sa funkcie člena dozornej rady p. Ing. Konečným na základe písomnej žiadosti zo dňa 
29.06.2007 a vypustiť uloženie povinnosti konateľovi vyžadovať si vopred písomný súhlas oboch spoločníkov 
pred podpísaním zmlúv, objednávok, a pred uskutočnením právnych úkonov, ktoré zaväzujú spoločnosť nad 
hodnotu 5.000,-Sk z dôvodu, že takáto požiadavka nie je v súlade so zákonom a ani spoločenskou zmluvou – 
starosta vyhlásil, že sa s takýmto výkladom zákona a spoločenskej zmluvy nestotožňuje a uviedol časť zo 
spoločenskej zmluvy a základe, ktorej si to myslí. 
Pán Pešl, ako člen dozornej rady, je presvedčený ,že p. Hollá nezneužívala svoje postavenie vo firme a svojím 
konaním sa správala trhovo, ako to vyžadujú podmienky. Bol by rád, keby sa na adresu spoločnosti zastavili 
rôzne „ fámy“. V súvislosti s touto problematikou sa opýtal starostu, prečo bola vypovedaná zmluva, či nemohlo 
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prísť k zhode, kto bude dodávať teplo od 01.01.2008, ako sa to premietne do ceny tepla, či sa cena tepla zvýši. 
Starosta odpovedal, že zmluva je pre obec nevýhodná, dodávateľ tepla bude obec Rohožník, spracúva sa štúdia 
na zníženie nákladnosti výroby a distribúcie tepla – aj prestavbou kotolne na iné zdroje, toho času sa vypracúva 
štúdia na možnosť čerpania prostriedkov z fondov, kde je výhoda, keď vlastníkom je obec, je záujem, aby cena 
tepla išla dole, prípadne aby zostala. 
Ing. Radičová sa vyjadrila, že na mimoriadnom OZ 30.05.07.chýbala správa dozornej rady. 
Ing. Katrenčík  skonštatoval, že sa k danej veci na základe predložených materiálov nemôže vyjadriť a v tejto 
chvíli nemôže rozhodnúť, čo je pre obec dobré.  
OZ zobralo uvedené informácie na vedomie. – uznesenie č. 73/2007 
 
p. Ambra sa opýtal starostu, ako sa bude riešiť problematika nekontrolovaného odpaľovania ohňostrojov. 
Starosta odpovedal, že je mu tento problém známy  a pozval p. Ambru na stretnutie. Riaditeľka ZŠ p. Pfeilerová 
upozornila na havarijný stav ventilov a požiadala o finančné prostriedky na zakúpenie nových. Ekonómka p. 
Feriková povedala, že momentálne sa splatili dlhy z roku 2006 a pokiaľ budú financie, obec poskytne prostriedky. 
P. Ambra sa sťažoval na zvýšený hluk, otrasy a tlakové vlny spôsobené streľbami a ničením munície v streľnici. 
Opýtal sa, čo môže obec v tejto veci pre občanov urobiť. P. Báchor informoval, že v streľnici sa likviduje munícia 
z Novák, a že sa na podnet sťažností občanov z okolitých obcí  konalo stretnutie  zástupcov obcí so zástupcami 
ministerstva obrany. Na základe váhavého postoja kompetentných si združenie zvolilo svojho predsedu p. 
Zechela, starostu Plaveckého Podhradia a za zástupcu  starostu zo Studienky, ktorí budú komunikovať so 
zástupcami ministerstva. Jednou z požiadaviek bude náhrada za škody na domoch, spôsobené otrasmi pôdy 
a iné. P. Pfeilerová upozornila na  parkovanie áut na chodníkoch. Starosta odpovedal, že je to dlhodobá 
záležitosť a je v jeho záujme túto problematiku riešiť. Táto požiadavka bude zahrnutá do nového územného 
plánu. 
 
K bodu programu č. 7 
 
Poslanec p Báchor bol OZ poverený predložiť návrh na zvýšenie platu starostovi obce Mgr. Švaralovi. Podľa §4 
ods.2 zákon 253/94Z.z. OZ môže starostovi schváliť zvýšenie až o 100%.   
OZ schválilo zvýšenie platu starostovi o 30%. – uznesenie č. 74/2007 
 
K bodu programu č.8 
 
Do diskusie sa prihlásila p. Hollá  konateľka  spoločnosti Termobyt., ktorá uviedla: 
V mojej diskusii by som chcela poukázať na určité okolnosti, ktoré sa týkajú mojej osoby a spoločnosti, v ktorej 
som konateľka. V Obecných novinách sú uverejnené určité informácie, ktoré hlboko zasahujú do znevažovania 
mojej osoby a preto musím na ne reagovať. Keď niekto píše článok do novín, mal by sa opýtať aj druhej strany, či 
je to skutočne pravda. Tento blud čo je tu napísaný „Nájomná zmluva bola upravená dodatkom 02.01.2005, tento 
dodatok nebol prerokovaný OZ ". Starosta sa vyjadril o pochybnosti v súlade  postupu pri jeho uzatváraní s 
platnými zásadami. Pani Ing. Radičová, chcem  Vám povedať, že od roku1999  Obecný bytový podnik aj spol. 
Termobyt mala v prevádzke obecný majetok, mala ho zaradený v majetku. Vzhľadom na to, že obec nemala 
odpisy, odpisoval to Obecný bytový podnik a teraz Termobyt. Vzhľadom na to, že nový zákon o odpisoch platí od 
01.01.2005, aby sme išli v súlade so zákonom, musel byť daný dodatok k nájomnej zmluve, že môžeme 
odpisovať majetok, ktorý nemuselo schvaľovať zastupiteľstvo. Môžu to dosvedčiť poslanci MUDr. Vrablicová 
a p.Báchor. Ďalej dá niekto do novín „Peniaze z obecného rozpočtu na kábelovú televíziu 263 744,-Sk." Prečo 
tam nedal aj to, čo to bolo ?. To neboli peniaze preto, aby som si vylepšila svoj osobný imidž. Tieto peniaze 
neboli pre mňa, ale na to, na čo sa schvaľovali. Obci hrozila miliónová pokuta, vysielala bez povolenia, tak to 
strčili Hollej, lebo Hollá to vybaví a aj všetky platby za prenos programov. Obec prevádzkovala kábelovú televíziu 
na čierno. Mám svedka, pani Ferikovú, robila vtedy účtovníčku a vie čo sme všetko na to potrebovali. Spravili 
sme z toho jednu kábelovú televíziu, ktorá funguje a funguje dobre. Všetky zosilňovače z rodinných domov sme 
odstránili a boli dané na prístupné miesta, na stĺpy elektrického napätia, aby sa servisný technik dostal ku 
každému zosilňovaču bez vstupu do domu. To všetko nás stálo kopu peňazí a na všetko sú faktúry. Na nových 
nájomných bytovkách boli zhotovené kábelové prípojky a elektrický vrátnik. Nové bytovky boli dané do užívania v 
roku 2003 a nebol tam ani základný rozhlas, takže museli hádzať kameň do okna, aby sa dostali dnu. Robil sa 
celý rozvod na Dušnici, čo mala zabezpečiť obec v rámci inžinierskych sietí. Zasa to strčili mne. Sú tam štyri ulice  
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a keď kopali telekomunikácie káble, zároveň sme to využili, pretože som platcom DPH. Robila som to pre obec, 
pretože to mám v správe. Treba sa pýtať, ešte som nikoho z kancelárie nevyhodila.  
V príspevku, ktorý sa týka konkrétne môjho mena, zvažujem podať trestné oznámenie na starostu obce na 
ochranu svojej osoby, občianskej cti a ľudskej dôstojnosti ako aj súkromia svojho mena a prejavu osobnej povahy 
v zmysle občianskeho zákonníka. Znova opakujem, že som nikoho neokradla, nemám žiadne manko, ako sa to 
po dedine rozpráva, a  investovala som do obecného majetku. Nikde v novinách sa nehovorí, že pre obec som 
doteraz robila správu zadarmo a ako s.r.o. som doplácala na nájomné byty. Nikde v účtovníctve ste nenašli, že 
by mne zaplatila obec korunu za správu nájomných bytov obecných. Doteraz žiadna kontrola, ktorú som mala, 
nezistila žiadne chyby. Poznám v Rohožníku veľa podnikateľov, ktorí vykazujú straty a  majú to isté účtovníctvo, 
ako mám ja. Všetkým kontrolným orgánom je prehľadné, len nášmu starostovi nie. Žila som bez kotolne a žila 
som slušne. Pomáhala som mnohým ľuďom v Rohožníku a nemusela som vykrádať obchody, ani okrádať 
občanov ani nájomcov a už vôbec nie obec. Priniesla som Vám vážení poslanci moje dedičské konanie, ktoré je 
vydané Novým Mestom nad Váhom, notársky overené vyplatenie z rodičovského domu, rozhodnutie polície 
o odchodnom môjho manžela, takže ja nie som odkázaná na cudzie peniaze. Vždy som zodpovedne robila svoju 
prácu v prospech občanov tejto obce, aj slepý vidí, čo som pre nich spravila. Pozrite sa na moje sídlisko, to je 
moja robota, to je môj výsledok práce a staviam ďalšiu bytovku a nie pre seba. Je veľmi smutné, keď niekto dáva 
príspevok do novín, počúva len jednu stranu, a druhú si nevypočuje a nezistí objektívnu realitu. Ľahko je nakydať 
špinu, ale ťažko sa to berie späť. Jedna vec, ktorá ma veľmi bolí. 
Nezaslúžim si ja, ako pani konateľka  aspoň oznámenie –pozvánku na oslavy 610. výročia? Určite by som 
neprišla. Toto je prístup starostu obce? Zastupujem celý Rohožník, 1/3 celého sídliska s káblovkou a 2/3 
vykurujem. Jeden deň neboli bez teplej vody a jeden deň neboli bez tepla. S tromi ľuďmi zabezpečujem teplo. 
Som zvedavá, koľko vás bude a aká bude cena tepla. I napriek dlhotrvajúcej ohováračskej kampani sa 
nevzdávam a bojujem svojou zodpovednou prácou ďalej. Vážení poslanci, neviem, čo ešte , ale 07.09.2007 
zaklopala, na dvere kontrola z úradu pre reguláciu sieťových odvetví a žiadali si predložiť všetky potrebné 
doklady na výkon kontroly na cenu  tepla r. 2005, 2006. Viete ako dopadla kontrola? Na jedničku, bez jedinej 
chyby. To je moja robota a nie reči v obci, a tak budem robiť tvrdo ako som robila aj doteraz. Vážení poslanci, 
pevne verím, že si vytvoríte svoj obraz, nepíšem občanom do novín, ale  hovorím to vám, ako zástupcom ľudu, 
ktorých som volila a verím, že u vás zvíťazí zdraví rozum v rozhodovaniach. Nikomu nevnucujem moje názory, 
iba si obhajujem svoju česť a slobodu. Prajem vám veľa zdravia, pracovných  úspechov a vypustite už meno  
Hollá z vášho repertoáru. Vážení poslanci na najbližšom stretnutí rady OZ Vám predložím konkrétne rozhodnutie, 
ako žiadam vyplatiť a ako sa dohodneme. Keď sa dohodneme slušne s pánom starostom  ako treba, rozídeme sa 
slušne, akonáhle pocítim voči svojej osobe odpor, budeme sa súdiť. Ďakujem za pozornosť. 
 
K bodu programu č. 9 
 
Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a trpezlivosť.  
 
 
Zapisovateľ:                             p. Alena Karšayová         .......................................... 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:           Ing. Ľudmila  Radičová   ........................................... 
 
 
 
                                                 p. Alica Buchbauerová    ........................................... 
 
 
 
  
 
                                                                                                     Mgr. Švaral Peter 
                                                                                                      starosta obce 


